



[English](#) | [French](#)

Welcome

ANNUAL CONFERENCE & EXHIBITION 2016

On behalf of ITS Canada and our Secretariat, thank you to all members who participated in our recent Annual Conference and Exhibition in Calgary. It was one of our best conferences ever! Most presentations are now available [online](#).

The 7th Annual ITS Canada National Awards Program took place on May 3, 2016 in Calgary. The Awards Program was originally created to better serve and profile ITS Canada's membership by acknowledging significant and defining people, projects, and initiatives in our Canadian ITS marketplace.

Join us in congratulating all ITS Canada Award winners 2016!

1. **Susan Spencer**, Susan Spencer & Associates, Distinguished Member of the Year for 2016
2. **2015 Game Trip Planner**, Ministry of Transportation of Ontario, Larger Municipal Area or Provincial/Federal Application Category
3. **Fast Track ATMS**, City of Hamilton Traffic Operations & Engineering, Medium and Smaller Municipal Areas or Rural Application Category
4. **Smart Travel Safety App**, City of Edmonton in association with the University of Alberta, New Canadian Commercial Industry/Academic ITS Technology/Innovation/R&D Award
5. **Cory Edgar**, PBX Engineering, Young ITS Canada Leadership Award.

ITS Canada National Awards Program is chaired by Mr. John Greenough.

ITS WC 2017

Be the first [to receive information](#) on registration, speaking opportunities, exhibiting and sponsorship on the 24th ITS World Congress on Intelligent Transportation Systems in Montreal from Oct 29-Nov 2 2017.

NEW MEMBERS

ITS Canada welcomes the following new members:

- [Resologis](#)
- [Epcor Technologies](#)
- [Esri Canada](#)
- [Clever Devices Canada](#)
- [MORR Transportation Consulting](#)
- [UQTR](#)
- [Urban Systems](#)
- [Association of Professional Engineers & Geoscientists of BC](#)
- [Stinson Owl-Lite](#)
- [Black and McDonald](#)
- [Communication Matters](#)
- [Persen Technologies](#)
- [Bixi-Montréal](#)
- [TransLink](#)
- [Brian Mills and Associates](#)
- [Healthy Transport Consulting](#)
- [Forum 8 \(Canada\) Corporation](#)

MEMBER NEWS

- The Region of Durham is looking for a Works Technician (Operations), Traffic Engineering and Operations. [Click here](#) for a detailed job description.
- York Region is looking for a Rapid Transit ITS Infrastructure Coordinator, Road and Traffic Operations Branch. [Click here](#) for a detailed job description
- The Alberta Government has issued a Request for Proposal regarding the Road Weather Information Systems (RWIS) and Traffic Camera Network Expansion and Services (CON0017812). More information about this posting can be found at <http://www.purchasingconnection.ca/>; interested parties will need to sign in as a registered vendor. The posting closes on June 24, 2016.

ITS Canada members have the opportunity to share stories, news and upcoming events. To be included in upcoming newsletters please email your submission to askus@itscanada.ca. Share your success stories here.

Bienvenue

CONGRES ET EXPOSITION ANNUELLE 2016

De la part de STI Canada et le Secrétariat, nous remercions tous les membres qui ont participé à la conférence et exposition annuelle à Calgary. Ce fut l'une de nos meilleures conférences que jamais! La plupart des présentations sont maintenant disponibles [en ligne](#).

Le programme national de reconnaissance de STI Canada 2016 a eu lieu le 3 mai à Calgary. Le programme de reconnaissance a été créé à l'origine pour mieux servir et définir le profil des membres de STI Canada en reconnaissant des personnes, des initiatives et des projets importants et notables dans notre marché canadien des STI.

Félicitations à tous les gagnants de 2016:

1. **Susan Spencer**, Susan Spencer & Associates, Membre de STI Canada s'étant le plus distingué au cours de l'année
2. **Le planificateur d'itinéraire des Jeux de 2015**, province de l'Ontario, ministère des Transports, le méritas pour un projet ou programme de STI pour une grande métropole, une agence provinciale ou fédérale :
3. **Le Fast Track ATMS**, par le service des opérations de circulation et d'ingénierie de la Ville de Hamilton, le méritas pour un projet ou programme de STI pour les petites métropoles ou les métropoles de taille moyenne ou en zone rurale
4. **L'application Smart Travel Safety**, la Ville d'Edmonton en association avec l'Université de l'Alberta, le méritas pour une nouvelle technologie, une innovation commerciale, industrielle ou universitaire canadienne ou en recherche et développement
5. **Cory Edgar**, PBX Engineering, le méritas de STI Canada pour les jeunes dirigeantes et dirigeants

M. John Greenough est le président du programme de reconnaissance de STI Canada.

Congrès mondial des STI 2017

[Inscrivez-vous](#) pour être la première personne à recevoir des informations à propos de l'inscription, les possibilités pour les conférenciers, les exposants et les commanditaires sur le 24e congrès mondial des STI qui aura lieu du 29 oct au 2 nov 2017 à Montréal.

NOUVEAUX MEMBRES

STI Canada souhaite la bienvenue aux membres suivants:

- Resologis
- Epcor Technologies
- Esri Canada
- Clever Devices Canada
- MORR Transportation Consulting
- UQTR
- Urban Systems
- Association of Professional Engineers & Geoscientists of BC
- Stinson Owl-Lite
- Black and McDonald
- Communication Matters
- Persen Technologies
- Bixi-Montréal
- TransLink
- Brian Mills and Associates
- Healthy Transport Consulting
- Forum 8 (Canada) Corporation

NOUVELLES DE NOS MEMBRES

En anglais seulement.

Les membres de STI Canada ont la possibilité de partager des histoires, des nouvelles et des événements à venir. Pour publication dans les infolettres à venir, veuillez soumettre vos textes par courriel à l'adresse askus@itscanada.ca. Partagez vos histoires de réussite ici.



Copyright ©2014 ITS Canada. All Rights Reserved.

6975 Meadowvale Town Centre Circle, Suite 400
Mississauga, Ontario L5N 2V7
Office: (905) 593-0947
askus@itscanada.ca